
Záznam 
 

z Redakčnej rady časopisu LAMAČAN, konanej dňa  1. marca 2007  
na MÚ Lamač 

 
 
Prítomní:  
 
Ing. D. Valentovič, CSc., JUDr. J. Ondrišová, M. Pikulíková, Mgr. Ing. R. Olekšák, M. 
Čambalík, Ing. C. Danišová, Mgr. T. Sukopová, Ing. R.Stráňava, Mgr. J. Servanský, J. 
Kralovič, B. Veselá 
 
Ospravedlnený: JUDr. M. Bartovič 
 
Hostia:  M Slušný, Dr. G. Škorvanková 
 
 

Rokovanie 
 
Redakčnej rady otvoril a viedol Ing. Daniel Valentovič, CSc., ktorý bol týmto poverený 
predsedom JUDr. M. Bartovičom – (t.č. na dovolenke), v zmysle Štatútu čl. VI., bod 4). 
 
Bod 1 – Štatút časopisu Lamačan 
 
K tomuto bodu sa rozvinula  rozsiahla diskusia a bola vznesená kritika prítomných členov RR 
(neposlancov) k uvedenému materiálu. 
 
Ing. Valentovič, CSc., -  podal podrobnú informáciu o prerokovávaní materiálu.  Podporoval 
JUDr. Bartoviča s jeho požiadavkami na zmeny v Štatúte v zastupiteľstve, žiaľ neprešli a bol 
schválený v takom obsahu ako bol predložený RR.   
 
V diskusii vystúpili: 
Ing. Danišová – ostro protestuje proti Štatútu. Požaduje ako členka RR rovnaké práva ako 
poslanci.  
Ing. Stráňava – pripája sa k protestu Ing. Danišovej, považuje toto rozdelenie za 
diskrimináciu. 
Mgr. Sukopová – protestuje proti Štatútu. Ak sa má pracovať v zmysle takéhoto materiálu, 
potom RR ani nemusí byť. Lamačan sa zmení na hlásnu trúbu MZ. 
Ing. Valentovič, CSc., - navrhol v závere diskusie, že pripomienky k Štatútu prednesie na 
najbližšom  zastupiteľstve. 
 
Bol dosiahnutý konsenzus, že uvedené pripomienky budú zachytené v tomto zápise. 
 
 
Bod 2 – Hodnotenie Lamačana č. 2/07 
 
Ing. Valentovič, CSc.  

– pripomienka k článku na str. 5 „Odkiaľ sa to v človeku berie? Pplk. Jozef Tóth“. 
Nebol uverejnený prepracovaný článok a fotografia.   



– – redaktor : bude urobená náprava, chyba vznikla poruchou na e-mailovej schránke -  
upravený článok nedostal.   

 
Ing. Danišová 

– kritika rozdeľovania slov na konci riadku 
– pripomenula pozvanie zástupcov rodín, ktorých domy boli ocenené za vianočnú 

výzdobu 
– ohradila sa proti uverejňovaniu výšky mimoriadnej odmeny  za pôsobenie v RR za rok 

2006. 
 
M. Pikulíková  

– kritika nelogického a neprehľadného delenia článkov na rôzne strany.  
– – redaktor: delenie vzniklo z dôvodu veľkého rozsahu a neskorého dodania uznesení 

z MZ.     
 
B. Veselá – pripomienky občanov  

– strana 1: Vyberáme z obsahu: Vyhodnotenie.... str. 4, článok uverejnený na str. 6.   
– strana 2: - Kino Lamač neuverejnené vstupné, informácia o Karnevale – chýba miesto 

konania, ako preds. RR uvedená JUDr. J. Ondrišová. 
– Článok o Pplk. Tóthovi – Dotaz z Penziónu – prečo neboli uverejnené fotky 

a opravený článok, ktorý bol zaslaný. (bude zjednaná náprava viď pripomienky 
Ing.Valentovič). 

– strana 7: Bol poskytnutý priestor na vyjadrenia sa p. starostke? 
– Pripomienky k rozdeľovaniu slov na konci riadku. 

 
Mgr. Servanský  
 

– Kritika uverejnenia reklamného článku Eurooptiky na strane 3. V budúcnosti navrhuje 
uverejňovať reklamu na poslednej strane časopisu. 

 
J. Kralovič  

– článok str. 6 „Sme jedna mestská časť Bratislava – Lamač“ autorka Ing. C. Danišová. 
Rád by k tomuto článku napísal reakciu z pohľadu starých Lamačanov. 

 
– K uvedenej téme sa rozvinula rozsiahla diskusia:  
– - JUDr. Ondrišová – volebné obvody nie sú rozdeľovaním Lamača – ale je to riešenie 

v zmysle zákona. Pre budúcnosť je potrebné zvážiť uverejnenie článkov, kde sa 
podobným  spôsobom Lamač rozdeľuje na „starý – nový“. Zbytočne sa pripomínajú 
pocity krivdy, ktoré v pôvodných obyvateľoch stále sú.   

– – Ing. Valentovič – o priestor na reakciu na uvedený článok požiadal Ing. Lučenič – 
poslanec MZ.  

– – Ing. Olekšák – uvoľňuje svoj priestor, ktorý mal poskytnutý v časopise 03/07 na 
informáciu o rozpočte pre Ing. Lučeniča na uvedenú reakciu.  

– M. Pikulíková – privítala by, keby v Lamačanovi boli uverejňované články prácach 
v Lamači pre občanov, ako napr. rekonštrukcia Zhorínskej ulice a pod. 

 
 
 
 
 



Bod 3 – Informácia o príprave Lamačana č. 3/07 
 
 

- M. Čambalík – podľa dohody v č. 3/07 majú byť uverejnené materiály (VZN), ktoré 
budú občanov informovať o ich právach a povinnostiach. 

- JUDr. Ondrišová – často dostáva otázky od občanov starého Lamača ohľadne 
veľkokapacitného odpadu (napr. starý nábytok a pod.). Ďalej navrhuje pripraviť 
príspevok, v ktorom by bola informácia, ako sa postúpilo v realizácii Zečáka. 

-  Ing. Valentovič –MÚ materiál o odpadoch pripravuje do č. 3/07. Navrhuje urobiť 
článok k ničeniu majetku „sprejermi“ s informáciou polície, ako robí proti tomuto 
vandalstvu kroky.  

- JUDr. Ondrišová – navrhuje vypísanie odmeny za dolapenie vandalov. 
 
 
Bod 4 – Tlačiareň RODEN 

 
- M. Čambalík – predstavil p. Slušného – tlačiareň RODEN, ktorý podal prítomným 
podrobnú informáciu o budúcej spolupráci. Mal dotaz ohľadne doterajšieho uverejňovania 
reklám. Členovia RR privítali p . Slušného v tíme. 
 
RR prijala informáciu o novom vydavateľovi časopisu Lamačan bez pripomienok. 
 
- JUDr. Ondrišová – pripomenula, že je potrebné urýchlene vyriešiť problém ohľadne reklám 
medzi MÚ a doterajším vydavateľom p. Šimoničom. 
 
 
Bod 5 – Príprava časopisu 4/07 
 
- M. Čambalík – pravidelné rozhovory s poslancami. RR rozhodla, že rozsah uvedených 
rozhovorov s poslancami bude v rozsahu jedného stĺpca. Rozhovory bude pripravovať 
redaktor M. Čambalík a poslanci budú oslovovaní v abecednom poradí. 
- Článok o aktivitách Materského centra Obláčik – dodá MC 
- Uznesenia MZ – Veselá 
- Sprejeri – M.Čambalík 
- Zečák – stav. Oddelenie MÚ 
- Informácie o rozpočte MÚ MČ Lamač – Ing. Olekšák 
- Akcia 10. 3. 2007  - foto + článok – Veselá 
- Čo je „Urbár“. Úvaha z pohľadu starých lamačanov  – J. Kralovič 
- Informácia nových domoch pri „OD Lamač“ – Ing. Stráňava  
 
Bod 6 – Rôzne 
 
- Dr. Škorvanková – prerokovanie ďalšieho uverejňovania „Čriepkov“ – predloží 
tematické okruhy. 
- M. Pikulíková – možnosť uverejnenia nových ordinačných hodín lekárov Zdravotného 
strediska Lamač.  
- RR doporučuje, aby jednotliví lekári predložili svoje návrhy a podľa rozsahu  
uvedených informácií bude na nasledujúcej RR prerokované uverejnenie týchto a to celé 
v jednom alebo po častiach vo viacerých číslach Lamačana. 



- M. Čambalík – Firma Kalypso, ktorá mala dohodu (bartrový obchod) na 
uverejňovanie reklamy, požiadala minulý rok, aby sa na jeden mesiac v roku 2006 prerušila 
reklama a táto jedna reklama bola uverejnená v r. 2007. Vzhľadom k tomu, že neuviedli  
presný dátum, kedy túto reklamu uverejniť, bolo tak urobené v Lamačanovi čísle 1/07. 
Uvedená firma sa ohradila voči tomuto, vraj im termín nevyhovuje a požiadala o opätovné 
uverejnenie reklamy v čísle, ktoré si určí.  
- RR považuje dohodu o uverejňovaní reklamy za splnenú a nesúhlasí s uverejnením 
ďalšej bezplatnej reklamy. 
- B. Veselá – predložila požiadavku predajne KULLA na grátis  uverejnenie reklamy 
o výstave kvetín FLÓRA.  
- RR vzhľadom na doterajšiu veľmi dobrú spoluprácu s predajňou odporúča, aby tejto 
žiadosti bolo vyhovené.  
- B. Veselá – informácia o predaji budovy Satelit. Uverejnené bude v denníku SME dňa 
3. 3. 2007, v denníku Pravda dňa 7. 3. 2007, vo vývesných tabuliach v Lamači. Ak by sa 
technicky zvládlo vydanie Lamačana v termíne do 15. marca   2007 bude táto informácia 
uverejnená a v Lamačanovi č. 3/07. 
 
Tým bol program vyčerpaný a zasadnutie RR ukončené.    
 
 
  
 
Zapísala: Blanka Veselá – taj. RR Lamačan 
 
Schválil: Ing. Daniel Valentovič, CSc. vz. predsedu RR 


